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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Mandag d. 21. august 2018, kl. 17.00–19.00 

 

 

Deltagere: Maria, Line, Mette, Lilian, Linda, Signe, Christina, Kim, Birgitte, Mia, Pernille 

 

Afbud: Tommy, Karin 

Referent: Birgitte 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden 

(B) 

Ingen kommentar 

2.  Konstituering af den nye 

bestyrelse, valg af formand 

og næstformand (B) 

 

Linda(Ellen) bliver valgt til formand, for 2 år, har siddet i 

skolebestyrelsen i 2 år. 

Signe(Oscar) bliver valgt til næstformand, for 2 år, har siddet i 

skolebestyrelsen i 2 år. 

Pernille (Jens) Suppleant. 

 

3.  Kommentarer til referat fra d. 

18.06.18 (B) 

(1 bilag) 

 

Ingen kommentar til referatet. Det er at finde på skolens 

hjemmeside. 

4.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden (evt. 

tidligere 

næstformand?) 

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a. Ingen meddelelser fra formanden. 

 

b. Godt i gang med nyt skoleår. Mangler to medarbejdere, det 

kan mærkes på vikarbelastningen. I sidste uge blev en pædagog 

Cecilie ansat til B1 og B2, hun starter d. 1.okt. Vi har desuden 

ansat en ny lærer Tine til A3 og A5 , hun starter d.10.sep. 

Charlotte fysioterapeut går nu på pension. Når Mia er tilbage 

efter sin sygdom, finder vi ud af hvordan vi gør det med terapien 

fremadrettet. 

 

Arkitekt Winie på skolen for at se på hvordan vi indretter skoles 

lokaler. Winie starter med at se på B3 og A2, personalet er med i 

processen.  

 

Vi har maler i en måned som maler udvalgte steder.  

 

Vi har udfordringer med vores buskørsel, chaufførerne er presset, 

og kommer for sent både morgen og eftermiddag. Der er især en 

chauffør, som der er utilfredshed med. Det er kommunen der har 

ansvaret for skolens aftaler om kørsel. Vi har dog møde torsdag 

d. 30.8. med Movia og HB, desværre har forvaltningen meldt 

afbud.  

 

Persondataloven har konsekvenser hele vejen rundt, det er noget 

vi er i fuld gang med. Intra er et godkendt og sikkert system. 

Men næste skoleår forsvinder Intra, det bliver erstattet af en ny 

platform der hedder AULA, hvor man ikke kan gemme 

dokumenter, det er kun en kommunikationsplatform.  
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To langtidssyge, en snart tilbage. 

 

Økonomi, vores forbrugsprocent ser rimeligt ud, vi skal helst 

ligge så tæt på 0 som muligt.  

 

Lige nu er det økonomiske fokus på etablering af læringsmiljøer. 

 

En temaaften for forældre og personale, hvor emnet 

”handicappede og seksuelle overgreb” er under planlæggelse. 

Det afholdes sammen med ”Skolen ved skoven”, i Hillerød. 

 

c. Lærerne har været på en tur til Tokkekøb hegn, hvor vi 

cyklede på skolens nye mountainbikes og fiskede.  

 

Der har været afholdt to ”Markedsdage”, hvor hhv. kommunens 

lærere og pædagoger havde mulighed for at ”besøge” forskellige 

boder. Der var en stor variation i det pædagogiske og didaktiske 

indhold, og der var oplægsholdere fra både almen – og 

specialområdet å dagene.  

 

Der et nyt fag på skolens skema i år, et friluftshold for de store 

elever på tværs af afdelingerne. Eleverne klarer det godt i de nye 

klasser. 10. klasse skal have årsmøde allerede i september.  

De 2 små klasser A1 og B1 har et samarbejde – venskabsklasser 

hvor de laver noget sammen en gang om ugen, når de store er til 

svømning.  

 

Elevrådet har ikke haft deres første møde endnu. 

 

Det har været en fin sommerferien, vi vil gerne gøre tilbuddet 

mere attraktivt, så vi får flere ”kunder i butikken” i ferierne. 

  

5.  Orientering om sag på 

Maglebjergskolen (O) 

 

Skolebestyrelsen er blevet orienteret om sagen. 

6.  Orientering om proces for 

udarbejdelse af ny Børne- og 

ungepolitik (O) 

(1 bilag) 

 

Der er et ”Kick of arrangement” d. 4. september, her vil der også 

blive et kursus for de nye bestyrelser. Der ligger en møderække i 

forhold til at få udarbejdet den nye Børne- og ungepolitik. Det er 

vigtigt at vi gør opmærksom på Maglebjergskolen i kommunen. 

7.  Årshjul for bestyrelsens 

arbejde (D) 

(2 bilag) 

 

Skolebestyrelsens møder planlægges efter mødet den 4. 

september. Ved næste møde d.26. sep. udarbejder vi en årsplan 

for bestyrelsen ud fra et udkast sender inden mødet  

8.  Forældremøde tirsdag d. 11. 

september 

(D) 

Skolebestyrelsen præsentere sig, ved det fælles forældremøde d. 

11 september i Aulaen.  

9.  Evt. 

 

Hvornår starter SFO tiden og hvad laver de, kunne være et 

spørgsmål til forældremødet.  

 

Linda Helene Løvenhøj  Kim Rasmussen 

Formand                                                    Skoleleder 

 


